
Bestyrelsens beretning 2021 

I løbet af året er der ikke blevet afholdt bestyrelsesmøder grundet covid 19.


Der kunne have været holdt online møder, men de ting der har været behov for 
kommunikation om, kunne holdes til mail-korrespondance.


Denne korrespondance har været angående stigstrengerenovering, mulighederne 
for etablering af fibernet, udskiftning af varmemålere og levering af oplysninger til 
mægler for lejlighed 4.


